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PÖYTÄKIRJA 1/2022  15.3.2022 
 

 
KOKOUSAIKA 

 
15.3.2022 klo 17-18.40 
 

 
KOKOUSPAIKKA 

 
Teams –kokous, hybridimallilla 
 

 
OSALLISTUJAT 
 
Kaupungin nimeämät edustajat 
 
 
 
 
 
Järjestöjen nimeämät edustajat 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kutsuttuna 

 
 
 
Sivistys- ja hyvinvointilautakunta Irmeli Lehtonen 
Kaupunkirakennelautakunta Hanna-Kaisa Rokkanen, 
teams 
Sosiaali- ja terveyslautakunta Outi Bottas, teams 
 
Katriina Mehtonen, sihteeri 
     
Merja Heiskanen, paikalla 
Minna Kolari, teams 
Jouni Kotiranta, paikalla 
Pia-Nina Mohr, paikalla 
Hannu Nikander, paikalla 
Eira Pohjola, teams 
Aulis Veteläinen, teams 
  
 
Maarit Kivelä, varajäsen, teams 
Susanna Kollanus, varajäsen, teams 
Tuija Linna, varajäsen, teams 
Veli-Matti Setälä, varajäsen, paikalla 
Elina Sorvali, varajäsen, teams 
Kati Tiihonen, varajäsen 
 
Minna Holopainen, KHKS, kuntoutusohjaaja, 
esteettömyysasiantuntija, paikalla 
 
Jari Pekuri, strategiapäällikkö, teams 

 

 
 
1 Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen ja järjestäytyminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17. Todettiin läsnäolijat. 
 
2 Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3  Pöytäkirjan tarkastus 
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Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Merja Heiskanen ja Minna Kolari. Tarkastus 
tapahtuu sähköpostitse.  

 
4  Käsittelyjärjestys 

Vammaisneuvosto päätti käsitellä asiat esityslistan mukaisessa 
järjestyksessä.  

 
5 Jari Pekuri, strategiapäällikkö, kertoi Hyte- työstä ja Hyte- seminaarin 

kuulumisia 
  
6  Lautakuntien kuulumiset 

Irmeli Lehtonen (Sihy):  
 
Hanna-Kaisa Rokkanen (Kaura): Hämeensaaren ja keskustan ykköskorttelin 
kehittämistä ja suunnittelua käsitelty, esteettömyys huomioitava. 
 
Outi Bottas (Sote): Hyvinvointialueen rakentuminen, v. 2021 
vammaispalveluista tulleet reklamaatiot käsittelyssä 
 

 
7 Esteettömyystyöryhmän raportti liitteenä 

- Assi- sairaalan suunnittelussa on pidetty hyvin ajan tasalla kuntoutusohjaaja 
Minna Holopainen 
- Pia- Nina Mohr on antanut lausuman Lammin uudesta seurakuntatalosta 
(sähköinen ovenavaus pitäisi olla pääovella, inva-wcn sisustusta ei 
piirustuksista näe). 
Liitteenä linkki Hämeensaaren invalaiturista 

 
 
8 Muut asiat 

- 19.1.2022 pidetty yhteinen aluevaaliseminaari Janakkalan ja Hattulan 
kanssa Teamsilla oli hyvä ja samanlaisille tilaisuuksille on tarvetta jatkossa 
(Minna Kolari) 
- Pia- Nina on yhteydessä vanhusneuvostoon yhteistyön tekemiseksi 
 
 

X Seuraava kokous 
Sovittiin, että seuraava kokous pidetään 16.5.2022 klo 17-19 
Virvelinrannassa, Ansarikuja 1, pääaula 
 

X  Kokouksen päättäminen 
 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.40. 


